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Giallorossi zremisowali 3-3 w pokazowym meczu na Stadio Olimpico z

tureckim Fenerbahce. Po meczu wywiadów udzielili Rudi Garcia,

Nainggolan, Ucan i Kuyt. Spotkanie podsumował na swoim portalu Totti.

 

Rudi Garcia na konferencji prasowej

Wiele braków w obronie?

- Najgorszą rzeczą jest kontuzja Castana, ta sama, co poprzednio. Gdy gramy bez

najlepszych obrońców z poprzedniego sezonu, jest to normalne. Poza tym

pracowaliśmy zarówno wczoraj jak i dziś i nie mieliśmy energii, aby bronić

przeciwko świetnym napastnikom. Dziś wieczorem podobało mi się jednak

oglądanie naszych trudności i naszej jakości. Podobał mi się zwłaszcza charakter. To

będzie użyteczne w sezonie gdy będą trudne momenty. Możemy patrzeć w

przyszłość z pewnością siebie.

 

Destro i Borriello będą zatwierdzeni na sezon...

- Potrzeba szerokiej kadry, moim pragnieniem jest posiadanie trzech środkowych

napastników o różnej charakterystyce. Mattia ma to we krwi, gdy musimy atakować,

jest wielkim graczem, gdy piłka dochodzi w pole karne. Wolę mieć trudne wybory do

dokonywania niż ich nie mieć.

 

Florenzi na boku obrony?

- Ponieważ nie było Maicona, Torosidis nie mógł grać całego meczu i musiałem

znaleźć rozwiązanie, Florenzi jest jednym z nich. Może być w oczekiwaniu na

Maicona. I dlatego takie mecze są pełne nauki. Po dzisiejszym wieczorze widzę

nieco jaśniej.

 

 

Podwójne rozgrywki w tym sezonie?

- W lidze będzie trudno, gdyż gra w Lidze Mistrzów jest niebezpieczna: jeśli gracze

nie są gotowi w głowie, nie jest dobrze. Muszę sprawić, aby zawsze myśleli w stu

                               1 / 6



Roma - Fenerbahce: Wypowiedzi pomeczowe

News - ASRoma.pl

procentach o meczu: nie będę robił kalkulacji w trakcie meczów, to najlepszy

sposób, aby uniknąć trudności.

 

Masz silniejszy zespół niż przed rokiem? Benatia?

- Nie będę mówił o Benatii, będę rozmawiać o meczu. Mam większą ilość graczy i to

jest jasne: to była pierwsza rzecz do zrobienia. Bez Mehdiego i Castana w obronie

jestem zmuszony myśleć o innych rozwiązaniach. Po to posłużył mi ten mecz.

Fenerbahce nie przypomina Fiorentiny, ale gra pięknie, to była dobra próba. Mamy

jeszcze jeden mecz i będziemy gotowi.

 

Roma miała trudności z wyjściem z piłką spod pressingu.

- To prawda, będziemy mieć trudności również w Lidze Mistrzów, ale będziemy

lepiej przygotowani fizycznie. Przygotowujemy się, wczoraj trenowaliśmy dwa razy i

również dziś rano. Ten tydzień będzie normalny. Potem przygotujemy się do

oficjalnego meczu...

 

Wydaje się, że zespół może sprawić trudności każdemu. Jest coś, co ciebie

nie przekonuje na poziomie przygotowań?

- Fenerbahce zagra w superpucharze z Fenerbahce, są do przodu w

przygotowaniach. Wynik nie był pierwszym celem: celem numer jeden była

prezentacja. W przodzie zrobiliśmy wiele dobrych rzeczy, również akcję na 4-3 z

Florenzim. To proste, musimy poprawić rzeczy w obronie.

 

Rudi Garcia dla Roma Channel

Piękny come back, próba charakteru.

- Zespół pokazał, że ma charakter. Będą ciężkie momenty i możemy je pokonać,

jeśli będziemy mieli taką postawę. Musimy poprawić się w tyłach.

 

Castan, jest zmartwienie?
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- Nie wiem, nigdy nie jest dobrze mieć tą samą kontuzję. Gdy zszedł Castan obrona

była w całości nowa i dlatego mówię, że musimy się poprawić. Musimy lepiej poznać

ustawienie na boisku, zwłaszcza gdy atakujemy.

 

Wiele jakości, również na ławce.

- Tak, to będzie mocna zaleta. Ci, którzy weszli, odpowiedzieli bardzo dobrze, tego

oczekuję, jeśli ktoś gra 10 minut, daje co najlepsze drużynie. Cieszę się z dwóch goli

Mattii.

 

Wielki uścisk kibiców.

- To prawda, gra sparingu na Olimpico była moim pragnieniem. To dobra próba

generalna. Wczoraj przeszliśmy dwa treningi, dziś rano kolejny. Będziemy

przygotowani.

 

 Nainggolan dla Sky Sport

Nadzieje na sezon?

- Kibice spodziewają się wiele w tym sezonie i postaramy się ich zadowolić. Zespół

jest mocny, udowodniliśmy to w poprzednim sezonie i musimy kontynuować podróż

tą drogą. Wszyscy nowi gracze są świetni i mamy nadzieję, że pomogą nam,

abyśmy spisali się lepiej. Znajdujemy się w fazie przygotowań, może być spadek

fizyczny. Ważnym jest, abyśmy byli gotowi na pierwszy mecz ligowy.

 

Bebatia?

- Mam nadzieję, że zostanie, jest bardzo mocnym graczem, co udowodnił w

poprzednim sezonie. Myślę, że czuje się dobrze, zobaczymy jak się skończy, sądzę,

ze jest dosyć spokojny. Musimy udowodnić, że jesteśmy silnym zespołem, nowi

gracze są świetni i muszą przyswoić grę trenera.

 

Ucan dla Sky Sport
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- Byłem bardzo podekscytowany, potem, gdy grałem, to uczucie mi przeszło. To

dziwne uczucie spotkać ponownie moich kolegów w roli rywali. Atmosfera była

gorąca, przyjęcie publiczności było świetne. Powoli, powoli, uczę się włoskiego. W

przyszłym tygodniu będę również uczęszczał na prywatne lekcje.

 

Dirk Kuyt dla Radio Radio

Co myślisz o Romie?

- Myślę, że Roma jest mocnym zespołem i że zrobili dobrze, gdy zdecydowali się

zatrzymać najlepszych graczy i pozyskać innych wysokiej klasy. Według mnie Roma

może zdobyć w tym roku mistrzostwo.

 

Francesco Totti?

- Jest niesamowitym piłkarze. Bardzo go szanuję, szacunek podzielają moi koledzy z

drużyny i reprezentacji Holandii. To fantastyczne, że gra wciąż na tym poziomie,

mając 38 lat. Gra przeciwko niemu była przyjemnością. Życzę mu wszystkiego, co

najlepsze. Myślę, że idealnym dla niego byłoby, gdyby Roma wygrała w tym sezonie

mistrzostwo. Myślę że Roma zasługuje ponownie na mistrzostwo z Tottim na boisku.

Rozmawiałeś ze Strootmanem po kontuzji?

- Tak, oczywiście, że rozmawialiśmy. Sądzę, że jest jednym z największych talentów

holenderskiej piłki. Niestety nie mógł grać na Mundialu, ale jestem przekonany, że

rozczarowanie uczyni go jeszcze mocniejszym, gdyż posiada silny charakter.

Pokazał, że jest świetnym graczem podczas swoich pierwszych miesięcy w Romie.

 

Totti na swojej stronie internetowej:

"Niedawno zakończone spotkanie z mistrzami Turcji możemy uznać za ważny test w

oczekiwaniu na początek sezonu, biorąc pod uwagę wartość tego przeciwnika, jak i

tych, z którymi spotkamy się w pierwszej kolejce, z Violi z Florencji. Wśród dobrych

rzeczy z dzisiejszego wieczora jest bez wątpienia odrobienie strat, które jest zawsze

pozytywnych sygnałem jeśli chodzi o kondycję fizyczną i ducha grupy"
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